
 

 

        Finspångs AIK Friidrott 
Box 15, 612 21  Finspång 

Besöksadress: Grosvads Idrottsplats - Grosvadsvägen 5 

 E-postadress: finspangfriidrott@gmail.com 
 

 

Protokoll fört vid styrelsemöte för Finspångs AIK Friidrott, 2021-10-26 

Messengermöte kl 20.00 – 21.30 

Deltagare: Nina Öberg, Viktoria Andersson, Stefan Gustafsson, Anders Oskarsson, Robert Skoog 

Avanmäld: Anna Lindebring 
 
1. Mötets öppnades 

 

2. Dagordning godkändes 

 

3. Justerare till dagens protokoll 

Nina Öberg och Robert Skoog 

 

4. Genomgång av föregående protokoll från 14 september godkändes 

 

5. Ekonomi 

Ser bra ut. 54 kkr har kommit in från FAIK Alliansen till FAIK Friidrott. 

Viktoria tar fram mer detaljerad uppdelning av vad olika poster kostar och ger för intäkter till 

nästa möte. 

 

6. Tränarmöte/inriktning för föreningen 

Vi säger ja till ny fördelning inriktning i grupperna som föreslagits av arbetsgruppen. För 

innesäsongen är basupplägget följande för de olika grupperna. Gul (Richard och Nina) som 

tidigare med träning måndagar Grosvad. Grön (Freddy, Emma och Joyce) med träning på 

måndagar Grosvad som tidigare men utökat med träning även onsdagar Nyhem (Freddy) 

tillsammans med Blå grupp. Blå + Lila/Röd-Träning (Alva) tränar måndagar 17.00-18.30 

Grosvad. Lila/Röd-Tävling (Anders, Patrik, Miriam, Erik, Robban) tränar måndagar på Stadium 

(Patrik+Anders+Miriam+Erik), onsdagar på Nyhem (Patrik+Robban) och lördagar 

(Patrik+Anders). 

Nevena och Zuzanna kan inte fortsätta som tränare för Blå grupp. Alva behöver en till som kan 

hjälpa henne på måndagar. Anders frågar Wilma och Stina om onsdagar och ev. måndagar. 

 

7. FAIK Alliansens fördelning av pengar 

Alliansen har betalat ut sen stor andel av sitt sparade kapital till de olika föreningarna fortfarande 

verksamma inom FAIK. Förening och fördelning inom parentes är: Badminton (8%), Bandy 

(40%), Boxning (8%), Brottning (18%), Friidrott (18%) och Tennis (8%).  

 

8. Representant SMFIF möte 

Ingen från FAIK åker till Värnamo 30-31 oktober Anders kontaktar Peter Håkansson. 

 

9. Representanter brukarmöte 

Det hölls 21 oktober för utomhusaktiviteter på och runt Grosvad. Anders närvarade och framförde 

Friidrottens behov och åsikter till Lizzie Örn Sagrelius (Finspångs kommun) och Johan Dahlberg  

(Medley, Evelina Karanta kunde ej delta). Med på mötet var även IK Guts Finspång och 

Skidalliansen men inga fler föreningar. Finspångs kommun kommer ta över driften och bokning 

från 1 juli 2022. 



 

 

 

10. Rekrytering till friidrotten 

Vi avvaktar till nästa möte 

 

11. Utbildning ledare 

Inga nya datum finns för att få hit Johan Engberg. Nina tar kontakt med Johan för att se om det går 

att få till passande kurser och datum. 

 

12. Ny förrådsbyggnad Grosvad 

Viktorias kontakt kan inte göra konstruktionsritning till oss. Anders undersöker om någon annan 

kan göra den och vad det skull kosta. Även om Lizzie kan ta hel eller del av kostnaden så måste vi 

även ta fram en budget. 

 

13. Medlemsplattform 

Viktigt att få in en plattform som fyller våra behov. Nina har tittat på olika alternativ och föreslår 

att vi provar Laget.se. Beslut togs att teckna abonnemang med dem och modul Silver. 

 

14. Styrelsens utformning 

Stefan tar över som sekreterare efter Anders. Anders tar över bokning efter Robert. 

Ansvarsområden justeras vid nästa styrelsemöte. Förslag på övriga justeringar skickas av Nina till 

Anders efter mötet och tas med i protokollet. Dessa är följande:  

Ordförande, administration, mail, alliansrepresentant och strategiska frågor: Nina Öberg 

Kassör och medlemsregister: Victoria Andersson 

Tävlingar: Robert Skoog, Anna Lindebring 

Tränarkontakt/tränarutbildning: Robert Skoog 

Hallbokningar, arenafrågor, externa kontakter: Anders Oskarsson  

Sekreterare och mail: Stefan Gustafsson 

 

15. Hemsida 

Friidrottens mailadressen bör läsas av flera gånger per vecka. Stefan hjälper till att läsa av den och 

meddelar Nina om något behöver behandlas omgående. 

 

16. Övriga frågor 

Kraftloppet, vi kör det mindre formatet som användes 2021 även för 2022. 

Grattis på födelsedagen Robban! 

 

17. Nästa möte 

Nästa möte hålls tisdag 23 november kl 20.00-21.30, Messengermöte. 

 

18. Mötet avslutades 

       Ordförande tackade för dagens möte. 

 

 

Protokollet skrivet av Anders Oskarsson 

 

 

 

Justeras  Justeras  

    

Nina Öberg  Robert Skoog   

 

 


